



It gives me great pleasure to bring you the 12th issue of *CPCE Connect*, which highlights among others, our staff and students' achievements in programme development, further study and employment as well as research.

In this issue, we are delighted to share with you that The Hong Kong Institution of Engineers has recently granted accreditation to all three engineering degree programmes in SPEED, whereby our graduates are eligible for Scheme "A" training – a faster route to becoming a professional engineer than otherwise.

This issue also features our 18th Joint Graduation Ceremony, which conferred PolyU-HKCC or PolyU-SPEED awards on over 4,900 graduates of the 2020 cohort.

SPEED's performance in securing research funding – receiving a total amount of up to HK\$9.4 million from the Research Grants Council for 11 research projects in 2020/21 – is also highlighted.

I hope you will enjoy reading this issue of *CPCE Connect*.

我很高興為你送上第十二期《院訊》，分享教職員及學生在課程發展、升學及就業，以及研究方面的成績。

在今期《院訊》，我們十分高興與你分享一個好消息：SPEED 的三項工程學學位課程最近通過香港工程師學會評審，我們的畢業生合資格參加 Scheme "A" 工程畢業生培訓計劃，可循更快捷途徑成為專業工程師。

我們亦會報導第 18 屆聯合畢業典禮。2020 年度，逾 4,900 名畢業生分別獲頒理大香港專上學院學銜及理大專業進修學院學銜。

今期《院訊》特別介紹 SPEED 於 2020/21 年度獲研究資助局撥款合共港幣 940 萬元，以資助其 11 個研究項目。

希望您喜歡今期《院訊》。

Peter P. Yuen, PhD
Dean

College of Professional and Continuing Education
阮博文
專業及持續教育學院院長